
Dagsorden for møde med Kommunen den 14-11-2011. 
 
 

1- Gives der tilskud? 

2- Faskiner, hvor kan de anvendes? 

3- Anvendelse af regnvand til toiletter, hvad er økonomien. 

4- Hvem skal betale nye og større kloakker? 

5- Kan vi lave en samlet plan for afledning af vand for kvarteret? 

6- Kan vi lave afledning af vand til eks. Beauvais grunden? 

7- Hvad med at lave et regnvandsbassin på Beauvais grunden? 

8- Må gaderne fungere som afvandingskanaler, og hvordan kan det etableres? 

9- Hvad er faldet på vores kloaksystem? 

10- Kan man lave det sådan at rendestenene lukker i mega regnvejr? 

11- Hvad er kommunens plan de næste 5-10 år? 
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